

中国强制性产品认证目录外确认书
Confirmation Letter for Outside the Scope
of China Compulsory Product Certification

Ref. No: CL- Watlow -250630-02

申请人: Applicant	Watlow Electric Manufacturing Co.	地址: Address	1241 Bundy Blvd., Winona, MN 55987 USA
生产厂名称: Factory	Watlow Electric Manufacturing Co.	地址: Address	1241 Bundy Blvd., Winona, MN 55987 USA
产品名称: Product Name:	控制器 Product Power Control Assembly	型号: Model	Aspyre® DT Aspyre® AT
		商标: Trademark	
产品标准: Standard	EN 60947-4-3 (GB/T 14048.12-2016)		HS code: 8537.10.91.60
产品描述(包括使用场所) Product Description (utilization of product) :			
<p>这是用于电阻或钨加热器的固态控制组件。型号相关电压为 0 至 600 Vac。电流增量因产品线而异。Aspyre DT 0 至 2100 Amps, Aspyre® AT 0 to 48 Amps。AC51、AC55b、AC56a 控制模式。微处理器有可编程功能。</p> <p>Solid state control assemblies for use in resistive or tungsten heating applications. Model dependent One two or three phase control. Model dependent voltage 0 to 600 Vac. Amperage increments vary per product line. Aspyre® DT 0 up to 2100 Amps. AC51, AC55b, AC56a control modes. Microprocessor programable functions. Aspyre® AT rated 0 to 48 Amps.</p>			
确认意见 Conclusion:			
<p>基于产品描述，如上型号不在目前的中国强制性产品认证目录内。</p> <p>According to the product description, the models above are out of scope of China Compulsory Product Certification currently.</p>			
本确认书的有效期至: June 29, 2026 Validity Period:		 <p>日期: June 30, 2025 Issue date:</p>	
<p>本确认书给出的确认意见仅反映苏州 UL 美华认证有限公司对于相关文件的理解和意见。苏州 UL 美华认证有限公司是独立于国家市场监督管理总局 (“SAMR”)、国家认证认可监督管理委员会 (“CNCA”) 和中国质量认证中心 (“CQC”) 的第三方机构。国家市场监督管理总局有权对《强制性产品认证目录描述与界定表》进行最终解释。</p> <p>This letter reflects the views and findings of UL-CCIC Company Limited. UL-CCIC Company Limited is an independent 3rd party organization, not directly associated with State Administration for Market Regulation (SAMR), Certification and Accreditation Administration of the People’s Republic of China (CNCA), nor China Quality Certification Center (CQC). State Administration for Market Regulation is responsible for final explanation of Compulsory Product Certification Catalogue Description and Scope Definition.</p>			

产品明细规格 Product Rating:

Aspyre® Models DT (1, 2 or 3)(48, 60 or 69) – (35, 40, 60, 90, 120, 150, 180, 210, 300, 350, 400, 450, 500, 600, 700, 800, 1K1, 1K4, 1K6, 1K8 or 2K1)(1, 2, 3, 4, 5 or 6) (any letter or number) – (0, 1, 2 or 3)(Any number or letter)(A or C) (Any two numbers or letters)

Aspyre® AT

Microprocessor based power switching control assemblies for switching resistive, tungsten, or transformer loads for process heating applications.

产品照片 Product Photo/铭牌 Nameplate:

Aspyre AT Single and multi-leg.



Aspyre 35/40A

Aspyre 60-210A

Aspyre 300-800A

Aspyre 1100-2100A 1, 2 or 3 leg.



附加说明 Additional Information:

本判断系基于国家市场监督管理总局 2023 年第 36 号公告-强制性产品认证目录描述与界定表 (2023 年修订)。

This decision is based on SAMR Circular No.36,2023 Compulsory Product Certification Catalogue Description and Scope Definition Table (2023 Revision)

